
Protokół nr 0022.1.2024 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Kolskiego 

w dniu 8 maja 2024 roku

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 10:00. Obradom przewodniczył Starosta Robert 
Kropidłowski.

W posiedzeniu udział wzięli (załącznik nr 1 do protokołu):
1. Robert Kropidłowski

2. Lech Brzeziński

3. Waldemar Banasiak

4. Aneta Niestrawska

5. Henryk Tomczak 

oraz

Zygmunt Sołtysiak - Skarbnik Powiatu
Artur Szafrański - Sekretarz Powiatu

Starosta powitał wszystkich obecnych, a następnie na podstawie listy obecności stwierdził 
wymagane ąuorum.

Porządek obrad Zarządu Powiatu Kolskiego (załącznik nr 2 do protokołu):

1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole - sprawy 

bieżące.

3. Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami - wniosek o wydanie opinii 

o lokalizacji strategicznej inwestycji w zakresie sieci przesyłowych.

4. Sprawy bieżące Powiatowego Zarządu Dróg w Kole.

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski.

6. Zamknięcie obrad.

Przebieg posiedzenia

Ad 1.
Starosta odczytał porządek obrad Zarządu Powiatu Kolskiego. Nie zgłoszono uwag do 

porządku, został on jednomyślne przyjęty.

Ad 2.
W posiedzeniu uczestniczyli: Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Kole p. Gibaszek oraz Naczelnik Wydziału Kadr, Płac i Zdrowia p. Urbaniak. 1



Poruszono następujące sprawy:

o Szpital otrzymał z Narodowego Funduszu Zdrowia część środków finansowych 

(w kwocie ok. 680.000 zł) za nadwykonania z poradni specjalistycznych;

• Wykonanie ryczałtu z NFZ wg. stanu na dzień 7 maja br. to 113%;

• Rozpoczęła funkcjonowanie poradnia ortopedyczna, w maju br. zostanie również 

uruchomiona poradnia endokrynologiczna;

• Dyrektor poinformował, że sala konferencyjna w biurowcu szpitala została 

przekształcona na punkt rejestracji pacjentów do poradni specjalistycznych, pozwoliło 

to na zwiększenie liczby stanowisk do rejestracji do 4;

• W czerwcu br. zostanie spłacona ostatnia rata kredytu zaciągniętego w Banku 

Gospodarstwa Krajowego;

• W związku ze zmianą wysokości odpisu na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych 

zwiększyła się kwota jaką szpital musi zabezpieczyć na ten cel - to ok. 699.000 zł;

• 18 maja br. w szpitalu odbędzie się „biała sobota”. Mieszkańcy będą mogli wykonać 

nieodpłatne badania;

• 18 maja br. odbędzie się również oficjalne przekazanie nowej karetki dla szpitala;

• 21 maja br. odbędzie się przekazanie kilku łóżek dla opiekunów dzieci będących 

pacjentami oddziału dziecięcego;

• Szpital otrzyma kilka szafek przyłóżkowych oraz materacy, zostaną one przekazane na 

potrzeby oddziału wewnętrznego;

• Szpital złożył wniosek do Wojewody o wydanie opinii o celowości inwestycji (IOWISZ) 

- dotyczy planowanego utworzenia Zakładu Opiekuńczo - Leczniczego.

Pani Urbaniak - Naczelnik Wydziału Kadr, Płac i Zdrowia pytała na jakim etapie są sprawy 

sądowe związane z żądaniami części lekarzy dotyczącymi wypłaty dodatków „covidowych”. 

Dyrektor przekazał, że sprawy są w toku. Szpital podpisał umowę z nową kancelarią prawną, 

która reprezentuje szpital w powyższych sprawach.

Ad 3.

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami p. Ziemniak poinformował o wniosku 

Energa - Operator S.A. o .wydanie opinii o lokalizacji strategicznej inwestycji w zakresie sieci 

przesyłowych - dotyczy przebudowy linii elektroenergetycznej 110 kV relacji Kopalnia Soli 

Kłodawa - Kłodawa. Zarząd pozytywnie zaopiniował ww. wniosek.
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Następnie Naczelnik powrócił do tematu budynku przy ul. Mickiewicza 14 w Kole. Pan 

Ziemniak rozmawiał z osobami zainteresowanymi dzierżawą ww. budynku. Osoby te 

proponują zawarcie umowy dzierżawy, nie są zainteresowane na chwilę obecną kupnem. 

Podmiot ten planuje przeprowadzenie na własny koszt remontu budynku w celu dostosowania 

do planowanej działalności. Istnieją dwa rozwiązania prawne - ogłoszenie przetargu na 

dzierżawę budynku lub podjęcie przez Zarząd Powiatu uchwały o oddaniu nieruchomości 

w dzierżawę w trybie bezprzetargowym. Następnie należy zlecić rzeczoznawcy przygotowanie 

operatu szacunkowego. Zarząd zaprasza osoby zainteresowane na kolejne posiedzenie w celu 

omówienia tematu.

Ad 4.

W posiedzeniu uczestniczył Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Kole p. Kujawa, Zastępca 

Dyrektora p. Orchowska oraz Główny księgowy p. Łączkowski. Poruszono następujące tematy:

1. Ustalono odpowiedzi na pisma Wojewody Wielkopolskiego dotyczące korekt 

dokumentów dla zadań „Przebudowa drogi powiatowej nr 3218P na odcinku Kościelec 

- Gąsiorów”, „Remont ulicy Toruńskiej w Kole”, „Przebudowa ulicy Kościuszki 

w Dąbiu”, „Przebudowa ulicy Broniewskiego na odcinku od ul. 20 - Stycznia do 

ul. Toruńskiej w Kole”;

2. Ustalono termin odbioru technicznego dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 

3403P Leśnica - Grzegorzew”;

3. Problemy związane z realizacją zadania „Budowa północnej obwodnicy Koła w ciągu 

drogi powiatowej nr 3205P”. Dyrektor Kujawa poinformował, że jedna z byłych 

właścicielek nieruchomości przejętej pod budowę zablokowała wykonawcy zadania 

wejście na nieruchomość. Starosta przekazał, że wpłynęły do Starostwa wypisy z ksiąg 

wieczystych, w których Powiat jest ujawniony jako właściciel przejętych 

nieruchomości;

4. protokół ze spotkania w sprawie omówienia koncepcji dokumentacji dla zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 3459P ul. M. Konopnickiej w Kole”. Dyrektor 

zwrócił się o podjęcie decyzji w sprawie rezygnacji z ciągu pieszo - rowerowego na 

odcinku północno - zachodnim od ul. Dąbskiej do zjazdu pod market Carrefour. Zarząd 

wyraził zgodę na rezygnację z ww. ciągu pieszo - rowerowego;

5. Informacja z otwarcia ofert na sporządzenie dokumentacji dla zadania „Przebudowa 

ul. Powstańców Wlkp. w Kole”. W wyznaczonym terminie wpłynęła jedna oferta na 

kwotę 64.944 zł. Uchwalone środki w kwocie 50.000 zł na ten cel są niewystarczające, 
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PZD prosi o uchwalenie dodatkowych środków w kwocie 14.944 zł na powyższy cel. 

Zarząd powróci do tematu;

6. Rozliczenie kar umownych nałożonych na wykonawcę zadania „Remont ulicy 

Toruńskiej w Kole” z Gminą Miejską Koło. Zarząd wyraził zgodę na dokonanie 

rozliczenia.

7. Starosta poinformował o piśmie Burmistrza Kłodawy w sprawie wykonania remontu 

odcinka pasa drogowego drogi powiatowej nr 3401P w Kłodawie (ul. Wyszyńskiego) 

w zakresie przebudowy chodnika i wybudowania miejsc parkingowych w rejonie banku 

PKO. Dyrektor Kujawa proponuje przygotowanie koncepcji. Zarząd wyraził zgodę.

Ad 5.
Zarząd zapoznał się z następującymi pismami:

1. Liceum Ogólnokształcącego w Kole - prośba o wyrażenie zgody na zawarcie umowy 

bezpłatnego użyczenia boiska Orlik w związku z wnioskiem Klubu Sportowego 

Akademia Piłkarska Reissa. Zarząd spotka się z Dyrektorem LO w Kole w tej sprawie.

2. Wojewody Wielkopolskiego - informacja o zwiększeniu planu dotacji celowych na 

2024 r. o kwotę 29.181 zł (dz. 754, rozdz. 75411, § 2110) z przeznaczeniem na m.in. 

nagrody jubileuszowe, odprawy emerytalne i ekwiwalenty za niewykorzystany urlop.

3. Ministra Finansów - decyzja o zmniejszeniu części oświatowej subwencji ogólnej dla 

Powiatu Kolskiego na rok 2024 o kwotę 20.148 zł oraz potrąceniu nienależnie 

otrzymanej za okres od stycznia do maja 2024 r. kwoty 9.294 zł ze skorygowanej raty 

części oświatowej subwencji ogólnej za czerwiec 2024 roku.

4. Zespołu Szkół Technicznych w Kole - prośba o akceptację objęcia nauczaniem 

indywidualnym ucznia klasy III w wymiarze 12 godzin tygodniowo. Zarząd wyraził 

zgodę na realizację nauczania indywidualnego w proponowanym tygodniowym 

wymiarze godzin w ramach środków zabezpieczonych w budżecie szkoły.

5. Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu - 

informacja o przyznaniu pomocy finansowej ze środków WFOŚiGW w formie dotacji 

do kwoty 56.000,00 zł na wsparcie realizacji przedsięwzięcia pn.: „Organizacja 

Powiatowej Olimpiady Ekologicznej wraz z Dniem Ziemi i Lasów na terenie powiatu 

kolskiego”.

Ad 6.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Starosta dokonał zamknięcia posiedzenia Zarządu 

Powiatu Kolskiego.
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Protokółowała: Anna Krupińska

Na tym protokół zakończono.
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